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ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 74
ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Πρακτικά:       74ο Δ.Σ.  ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ
Ημερομηνία: 20.07.2011
Τόπος:             ΣΕΦ, Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ. Δημητρίου 1, Αγ. Δημήτριος

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ

1. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

3. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ

4. ΜΙΤΜΑΝ ΣΤΕΦΑΝΟΣ

Παρευρέθησαν ο κος Ψωμάς, ο νομικός σύμβουλος κος Ταβουλάρης και το
αναπληρωματικό μέλος κος Ανεμοδουράς.

1. Θέματα ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

Δεν τέθηκαν

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Κανονισμός λειτουργίας ΔΣ

2ο Θέμα: Αποτελέσματα συναντήσεων με ΠΑΣΕΓΕΣ, ΔΕΗ, TEE

3ο Θέμα: Ενημέρωση για τη δημιουργία ομάδων διαβούλευσης

4ο Θέμα: Ενημέρωση από ομάδες εργασίας

Γ.      Νέα θέματα

1οΘέμα:  Πιστοποίηση εγκαταστάσεων ή / και εγκαταστατών

2οΘέμα: Πρόταση από εκδόσεις Παπασωτηρίου για την έκδοση του

«Εγχειριδίου Φωτοβολταϊκών συστημάτων»

3οΘέμα: Job Description (Σ. Ψωμά, Μ. Γεωργιάδου), συνεργασία με νομικό κ.
Ταβουλάρη και συζήτηση για το προσωπικό (συνεργάτες) του ΣΕΦ
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4ο Θέμα: Νέες αιτήσεις εγγραφής μελών

2. Ενημέρωση της σημαντικότερης εισερχόμενης και εξερχόμενης αλληλογραφίας.

- Τα εισερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ. Πρ. 487/08.07.2011 Επιστολή από Υπουργείο Υποδομών, μεταφορών και
δικτύων με θέμα «Διαδικασίες για τη χορήγηση γνωμοδότησης όσον αφορά την
ηλεκτρομαγνητική συμβατότητα για έργα ΑΠΕ», εστάλη σε όλα τα μέλη για
ενημέρωση.

2. Αρ. Πρ. 488/11.07.2011 Αίτηση εγγραφής νέου αρωγού μέλους στο ΣΕΦ
«Κ.ΦΙΛΙΠΠΑΣ & ΣΙΑ ΕΕ».

3. Αρ. Πρ. 489/11.07.2011 Αίτηση εγγραφής νέου αρωγού μέλους στο ΣΕΦ «3DS
Energy» .

4. Αρ. Πρ. 490/12.07.2011 Αίτηση εγγραφής νέου τακτικού μέλους στο ΣΕΦ
«ΕΛΛΗΝΙΟΣ Φωτοβολταϊκά συστήματα ΑΕΒΕ».

5. Αρ. Πρ. 491/13.07.2011 Επιστολή της εταιρίας μέλους «Ηλιομηχανική ΑΕ» για
αλλαγή εκπροσώπου της στο ΣΕΦ.

6. Αρ. Πρ. 492/13.07.2011 Επιστολή της εταιρίας μέλους «Conergy ΜΕΠΕ» για
αλλαγή εκπροσώπου της στο ΣΕΦ.

7. Αρ. Πρ. 493/13.7.2011 Επιστολή ενημέρωση από την κα Παπαδημητρίου για
συνάντηση στο ΕΜΠ με θέμα «Εργαστήριο Φωτοβολταϊκών ΕΜΠ», θα
συμμετάσχει στη συνάντηση ο πρόεδρος κος Ζαχαρίου.

8. Αρ. Πρ. 494/18.7.2011 Επιστολή από Leaderexpo – κο Παπαδιώτη με θέμα
«Χαιρετισμός προέδρου στην 6η διεθνή έκθεση Energy-Photovoltaic 2011»,
ομόφωνα από το ΔΣ συμφωνήθηκε να σταλεί χαιρετισμός για το κατάλογο της
έκθεσης.

9. Αρ. Πρ. 495/18.7.2011 Επιστολή από την εταιρία Δέλτα Τεχνική με θέμα «Ταμείο
ΣΕΦ», συζητήθηκαν οι προτάσεις του κου Δεληγιώργη σχετικά με τα χρηματικά
διαθέσιμα του ΣΕΦ και αποφασίσθηκε ομόφωνα ότι δεν τίθεται άμεσα θέμα
αναπροσαρμογής των συνδρομών ή/και επιστροφής μέρους αυτών στα μέλη, με
δεδομένο ότι οι διαθέσιμοι πόροι του συνδέσμου θα αξιοποιηθούν για μία σειρά
ενεργειών και εκδηλώσεων που έχουν δρομολογηθεί από το ΔΣ για την επίτευξη
των στόχων του ΣΕΦ και μελλοντικά, αν υπάρχει σημαντικό υπόλοιπο, θα
επαναξιολογηθεί η κατάσταση.

- Τα εξερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ. Πρ. 473/15.07.2011 Επιστολή στην εταιρία μέλος «Μπομπόλας Απόστολος»
με θέμα «Συνδρομή ΣΕΦ για το 2011».

2. Αρ. Πρ. 474/15.07.2011 Επιστολή στην εταιρία μέλος «Ηλβιοκάτ» με θέμα
«Συνδρομή ΣΕΦ για το 2011».

3. Αρ. Πρ. 475/15.07.2011 Επιστολή στην εταιρία μέλος «Solair systems» με θέμα
«Συνδρομή ΣΕΦ για το 2011».

4. Αρ. Πρ. 476/15.07.2011 Επιστολή στην εταιρία μέλος «Ι.Ταυλίκος-solar.com» με
θέμα «Συνδρομή ΣΕΦ για το 2011».

5. Αρ. Πρ. 477/15.07.2011 Επιστολή στην εταιρία μέλος «Inet energy» με θέμα
«Συνδρομή ΣΕΦ για το 2011».
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6. Αρ. Πρ. 478/15.07.2011 Επιστολή στην εταιρία μέλος «Ηλιόκυβος» με θέμα
«Συνδρομή ΣΕΦ για το 2011».

3. Ενημέρωση από τον Ταμία της ταμιακής κατάστασης του ΣΕΦ.

α. Το ταμείο του ΣΕΦ σήμερα 20.07.2011 είναι 240.054,31 €
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους είναι : 0 €
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συμβαλλόμενο  προσωπικό είναι: 0€  .
δ. Εισπράξεις  από το προηγούμενο Δ.Σ.06.07.11 : 2.000,00 € και 2.750,00€
(νέα μέλη 1 αρωγό και 1 τακτικό).
ε. Οι ληξιπρόθεσμες οφειλές των μελών είναι:
- Από συνδρομές 13.000 (6 X 2000) , (1Χ1000)
- Από εγγραφές 0 €
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ  0 €

4. Έναρξη συζήτησης επί των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

Δεν τέθηκαν

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Κανονισμός λειτουργίας ΔΣ

Συζητήθηκε αναλυτικά ο κανονισμός λειτουργίας του ΔΣ και μετά τις παρατηρήσεις
/ διορθώσεις που ομόφωνα αποφασίσθηκαν από το ΔΣ, ο κος Ταβουλάρης θα
ετοιμάσει το τελικό κείμενο που θα σταλεί για οριστική έγκριση (ηλεκτρονικά) από
όλα τα μέλη του ΔΣ, προκειμένου να τεθεί σε εφαρμογή και να κοινοποιηθεί και σε
όλα τα μέλη του ΣΕΦ. Βασικά σημεία των προωθούμενων αλλαγών είναι:
1. Συχνότητα τακτικών συνεδριάσεων του ΔΣ (κάθε τρίτη εβδομάδα κατά μέγιστο)
2. Σμίκρυνση των χρόνων και απλοποίηση διαδικασιών για τη σύγκλιση εκτάκτων

ΔΣ
3. Δυνατότητα συμμετοχής μέλους του ΔΣ σε συνεδρίαση μέσω τηλεδιάσκεψη (έως

3 φορές ανά έτος)
4. Αυτοδέσμευση των μελών του ΔΣ για τακτική συμμετοχή στις συνεδριάσεις του

ΔΣ (όχι περισσότερες από 5 απουσίες ανά έτος)
5. Ρυθμίσεις σχετικά με τη διεξαγωγή μυστικών ψηφοφοριών και κλειστών

συνεδριάσεων του ΔΣ
6. Έγκριση και αποδοχή των πρακτικών μέσω ηλεκτρονικής αλληλογραφίας
Συζητήθηκε και αποφασίσθηκε ομόφωνα από το ΔΣ, ο κος Ταβουλάρης να
προχωρήσει στην κατοχύρωση του σήματος του ΣΕΦ, με την μορφή που έχει αυτή
τη στιγμή.

2ο Θέμα: Αποτελέσματα συναντήσεων με ΠΑΣΕΓΕΣ, ΔΕΗ,ΤΕΕ

Ο κος Ζαχαρίου ενημέρωσε για τη συνάντηση που πραγματοποιήθηκε με
εκπροσώπους της ΠΑΣΕΓΕΣ στις 14.7.2011 και συγκεκριμένα με τους κ.κ. Τσιφόρο
(Γ.Δ/ντή), Σμύρη (Προϊστάμενο Υπ. Οργάνωσης Πληροφορικής και Ανάπτυξης) και
την κ. Μαρκίδου (Σύμβουλος). Από πλευράς του ΣΕΦ συμμετείχαν οι κ.κ. Ζαχαρίου
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και Μίτμαν.  Η συνάντηση έγινε σε καλό κλίμα αν και στην αρχή εκφράστηκαν
παράπονα από τους εκπροσώπους της ΠΑΣΕΓΕΣ, που ισχυρίστηκαν ότι
διατυπωμένες θέσεις του ΣΕΦ δεν υποστήριζαν τα αιτήματα των αγροτών σε σχέση
με τα φωτοβολταϊκά. Στόχος της συνάντησης ήταν η καταγραφή των προβλημάτων
σε σχέση με τα φωτοβολταϊκά για να εξεταστεί η δυνατότητα κοινής αντιμετώπισης.
Τα κύρια προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι αγρότες, που επιθυμούν να
επενδύσουν στα φωτοβολταϊκά είναι τα ακόλουθα :
1. Καθυστέρηση από τη ΔΕΗ (για όρους σύνδεσης)
2. Καθυστέρηση στην υπογραφή συμβάσεων με ΔΕΣΜΗΕ (ζητείται παράταση

ισχύος όρων σύνδεσης)
3. Απαίτηση εγγυητικής όταν υπάρχει εγκεκριμένη χρηματοδότηση από την ΑΤΕ

leasing
Σύμφωνα με την ΠΑΣΕΓΕΣ, η ΑΤΕ προσφέρει 85% χρηματοδότηση στους αγρότες
Αλλά προς το παρόν δεν υπάρχει εμπειρία για το ρυθμό εκταμιεύσεων των δανείων.
Στόχος τους είναι να πραγματοποιήσουν άμεσα μια συνάντηση με τον κ. Μανιάτη
για να εκθέσουν τα αιτήματά τους. Επίσης μας ζήτησαν στα δημοσιεύματα του ΣΕΦ
να είμαστε πιο θετικά προσκείμενοι στην ΠΑΣΕΓΕΣ και τα θέματα των αγροτών.  Ο
κος Σαρρής ρώτησε αν θα διορθώσουν το κείμενο που έχουν στο site τους με
συγκεκριμένες προδιαγραφές και (ενδεικτικά) προτεινόμενες εταιρίες . Τόνισε δε,
ότι ο ΣΕΦ εκπροσωπεί όλα τα μέλη του και η θέση μας θα πρέπει να είναι, για
λόγους ισότιμης αντιπροσώπευσης, να μην αποκλείονται κάποια μέλη ή τεχνολογίες
από επιλογές μη ιδιωτικών φορέων που αφορούν όχι ένα αλλά χιλιάδες έργα. Ο κος
Καπέλλος πρότεινε να σταλεί επιστολή με συγκεκριμένο αίτημά μας να αφαιρεθούν
από το κείμενο, που έχουν στο site τους,  οι προδιαγραφές που αποκλείουν
συγκεκριμένη τεχνολογία και να μην προτείνονται συγκεκριμένες εταιρίες. Το ΔΣ με
τρείς ψήφους υπέρ και ένα λευκό (κος Μίτμαν), αποφάσισε να σταλεί άμεσα η
επιστολή αυτή.

Ο κος Σαρρής ενημέρωσε για τη συνάντηση με τη ΔΕΗ και συγκεκριμένα με τον
αναπληρωτή διευθύνοντα σύμβουλο της ΔΕΗ κ. Χατζηαργυρίου και τους κ.κ. Δρόσο
και Παπαθανασίου (ΕΜΠ). Από το ΣΕΦ συμμετείχαν οι κ.κ. Ζαχαρίου, Σαρρής και
Καπέλλος. Ο κος Σαρρής τόνισε ότι πλέον η επικοινωνία μας με τη ΔΕΗ έχει φτάσει
σε αδιέξοδο. Η ΔΕΗ κατέθεσε την εισήγησή της για τα δίκτυα στη ΡΑΕ, την οποία
όμως αρνήθηκε να μας κοινοποιήσει, με δικαιολογία ότι θα αναρτηθεί από τη ΡΑΕ.
Στην πρότασή μας να γίνει ομάδα διαβούλευσης μεταξύ των δύο πλευρών με
αντικείμενο τη χωρητικότητα των δικτύων, την μεταφορά τεχνογνωσίας σχετικά με
τις δυνατότητες των αντιστροφέων και την προετοιμασία εγκυκλίων που να αφορούν
τις προδιαγραφές εξοπλισμού και εγκαταστάσεων και των ελέγχων από τους
τεχνικούς της ΔΕΗ κατά την παραλαβή των εγκαταστάσεων, ενώ ο κος
Χατζηαργυρίου συμφώνησε οι κ.κ. Δρόσος και Παπαθανασίου ήταν επιφυλακτικοί.
Τελικώς δεν ανελήφθη από την πλευρά της ΔΕΗ καμιά δέσμευση. Συνεχίζοντας ο
κος Σαρρής επισήμανε ότι πλέον με τη ΔΕΗ πρέπει να αλλάξουμε τρόπο
επικοινωνίας και προσέγγισης, διότι παρά τις προσπάθειές μας για συνεννόηση, επί
ένα και πλέον έτος, με πολλά διαφορετικά στελέχη (κ.κ. Λαθούρης, Αραβαντινός,
Δρόσος, Χατζηαργυρίου), έχουμε σημειώσει μηδενική πρόοδο. Ο κος Μίτμαν είπε
σχετικά, ότι η συζήτηση με τη ΔΕΗ δεν είναι πλέον ο σωστός τρόπος επικοινωνίας,
πρέπει να ιεραρχήσουμε τα θέματα και να τα επικοινωνήσουμε με άλλον τρόπο, πιο
επιθετικό. «Πιστεύω ότι η ΔΕΗ μας βλέπει ανταγωνιστικά». Ο κος Καπέλλος
επεσήμανε ότι τα αποτελέσματα των μέχρι τώρα συναντήσεων /συζητήσεων  με τη
ΔΕΗ δείχνουν ότι δεν έχουμε καμία επιρροή στη ΔΕΗ και συμφώνησε με τον κο
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Μίτμαν ότι μας βλέπουν ανταγωνιστικά. Ο κος Ψωμάς είπε ότι πρέπει με επιθετική
πολιτική – και όχι μόνο Δελτίο τύπου – να αντιμετωπίσουμε το πρόβλημα ΔΕΗ. Θα
πρέπει να εστιάσουμε στις παρανομίες της ΔΕΗ και να προκαλέσουμε ίσως και
επερώτηση στη Βουλή.  Ο κος Σαρρής πρότεινε και συμφωνήθηκε ομόφωνα από το
ΔΣ να σταλεί μία επιστολή στη ΔΕΗ, σε αυστηρό τόνο, με το ιστορικό
συναντήσεων / συζητήσεων και με συγκεκριμένες ερωτήσεις που θα πρέπει να
απαντηθούν. Η επιστολή αυτή δε θα πρέπει να αφήνει περιθώρια να μείνει
αναπάντητη και θα κοινοποιηθεί και στον Υπουργό ΠΕΚΑ και τα κόμματα με σκοπό
να προκαλέσει και επερώτηση βουλευτών. Τέλος, το περιεχόμενο της επιστολής θα
επικοινωνηθεί και στα ΜΜΕ.

Ο κος Καπέλλος ενημέρωσε και για τη συνάντηση που έγινε με τον κο Βιτέλλα
(Διεύθυνση Δικτύων Νήσων της ΔΕΗ) με τη συμμετοχή από πλευράς του ΣΕΦ των
κ.κ. Καπέλλου και Σαρρή.   Ο κος Βιτέλλας ανέφερε ότι υπάρχει  όριο ισχύος για τα
φωτοβολταϊκά στα νησιά, κι ενώ στη Κρήτη συνεχίζονται οι εγκαταστάσεις
οικιακών καθώς πολλά 80άρια δεν υλοποιούνται, στα υπόλοιπα νησιά είναι
περιορισμένη η ισχύς και υπάρχει ο φόβος ότι τα πολλά οικιακά μπορεί να
προκαλέσουν προβλήματα στο σύστημα. Ο κος Σαρρής επισήμανε ότι η ΔΕΗ –
γενικότερα – βρίσκεται σε σύγχυση. Θα πρέπει συνολικά με την επιστολή που θα
ετοιμάσουμε να αντιμετωπίσουμε τη ΔΕΗ.

Ο κος Σαρρής ενημέρωσε για την επικοινωνία που είχε με τον κο Διαλυνά
(καθηγητής του ΕΜΠ και πρόεδρος της επιτροπής ενέργειας του ΤΕΕ), κατά την
οποία συμφωνήθηκε να γίνει συνάντηση το Σεπτέμβριο και να συζητηθεί η
διεξαγωγή ημερίδων υπό την  αιγίδα του ΤΕΕ για θέματα χωρητικότητας δικτύων
και τα θέματα υψηλής διείσδυσης και ενδεχόμενης αστάθειας των δικτύων. Πρότεινε
επίσης, το θέμα «Αστάθειας», εφόσον διερευνηθεί,  να ανατεθεί στο Εθνικό
Μετσόβιο Πολυτεχνείο και την ομάδα του κου Διαλυνά, προκειμένου να κρατηθούν
ισορροπίες στις σχέσεις μας με όλους τους ακαδημαϊκούς κύκλους.

Ο κος Ζαχαρίου ενημέρωσε για την ανεπίσημη συνάντηση που του ζητήθηκε και
έγινε την Τρίτη 19.7.2011 με τον ΣΠΕΦ και συγκεκριμένα με τους κ.κ. Δανιηλίδη,
Λουμάκη και Σαβούρη. Η συζήτηση επικεντρώθηκε στο FiT και πρόθεση είναι η
τακτική επικοινωνία μεταξύ των δύο συνδέσμων για την αντιμετώπιση κοινών
προβλημάτων.

Ο κος Ψωμάς ενημέρωσε για την επαφή που είχε με την Greenpeace προκειμένου να
γίνει συνάντηση του προεδρείου του ΣΕΦ με το διευθυντή της Greenpeace και
συμφωνήθηκε να γίνει αρχές Σεπτεμβρίου.

3ο Θέμα: Ενημέρωση για τη δημιουργία ομάδων διαβούλευσης

Η κα Γεωργιάδου ενημέρωσε για την ανταπόκριση των μελών μας στην πρόσκληση
για συμμετοχή στις ομάδες διαβούλευσης. Αποφασίσθηκε ομόφωνα να σταλεί
υπενθύμιση σε όλα τα μέλη για να ενταχθούν – όσοι δεν το έκαναν μέχρι τώρα –
στην ομάδα(ες) που επιθυμούν και την επόμενη εβδομάδα να ολοκληρωθεί η
συγκρότηση των ομάδων και να καθορισθούν οι πρώτες συναντήσεις.
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4ο Θέμα: Ενημέρωση από ομάδες εργασίας

Ο κ. Ζαχαρίου, σχετικά με την ομάδα εργασίας για την ταρίφα ενημέρωσε ότι το
υπουργείο έχει – προς το παρόν – παγώσει οποιαδήποτε συζήτηση αλλά θα πρέπει
να είμαστε έτοιμοι σε περίπτωση που ανοίξει κάποια στιγμή το θέμα.. Ο κ. Σαρρής
στο συγκεκριμένο σημείο επισήμανε ότι θα πρέπει σε συνδυασμό και με την
ΕΛΕΤΑΕΝ και τις επαφές που έχουμε κάνει μαζί τους να  δούμε το θέμα του τέλους
ΑΠΕ και της στρέβλωσης της χονδρεμπορικής αγοράς ενέργειας, μέσω του τρόπου
υπολογισμού της οριακής τιμής συστήματος, Η ΕΛΕΤΑΕΝ πετυχαίνει ήδη αρκετή
δημοσιότητα γύρω από το θέμα αυτό και καλό θα ήταν να κάνουμε μία κοινή
εκδήλωση, όπως μας έχουν προτείνει, σχετικά με το θέμα αυτό. Ο κ. Καπέλλος με το
κ. Ψωμά αναλαμβάνουν την οργάνωση / επικοινωνία για τη συγκεκριμένη
εκδήλωση.
Ο κ. Καπέλλος – για την ομάδα επικοινωνίας – ενημέρωσε ότι υπογράφηκε η
σύμβαση με την Foresight και ότι θα ξεκινήσει ο προγραμματισμός των
συναντήσεων με τους δημοσιογράφους που είχε προτείνει  η Foresight με σκοπό να
πραγματοποιηθούν οι πρώτες μέσα στον Σεπτέμβριο.

Γ.      Νέα θέματα

1οΘέμα:  Πιστοποίηση εγκαταστάσεων ή / και εγκαταστατών

Ο κος Ζαχαρίου ενημέρωσε για την τηλεφωνική επικοινωνία με τον κο Ηλιόπουλο
στο ΤΕΕ για το συγκεκριμένο θέμα και συμφώνησαν να κάνουν μία συνάντηση
αρχές Σεπτεμβρίου. Επίσης, θα παρευρεθεί σε συνάντηση που θα γίνει στο Εθνικό
Μετσόβιο Πολυτεχνείο – με πρωτοβουλία της κ. Παπαδημητρίου – με θέμα
«Εργαστήριο Φωτοβολταϊκών στο ΕΜΠ». Συμφωνήθηκε ομόφωνα από το ΔΣ να
είμαστε παρόντες σε όλες τις πρωτοβουλίες που σχετίζονται με το θέμα της
πιστοποίησης εγκαταστάσεων και εγκαταστατών ώστε να καταλήξουμε στη
βέλτιστη λύση.

2οΘέμα: Πρόταση από εκδόσεις Παπασωτηρίου για την έκδοση του

«Εγχειριδίου Φωτοβολταϊκών συστημάτων»

Ο κ. Καπέλλος παρουσίασε την πρόταση που έγινε στο Σύνδεσμο από τις εκδόσεις
Παπασωτηρίου σχετικά με την έκδοση του Εγχειριδίου Φωτοβολταϊκών
συστημάτων. Πιο συγκεκριμένα, προτάθηκε άνθρωπος του ΣΕΦ να αναλάβει την
επιμέλεια του βιβλίου προσαρμόζοντας το στην Ελληνική αγορά. Ομόφωνα το ΔΣ
αποφάσισε να το αναλάβει ο κος Ψωμάς. Ως αντάλλαγμα ο ΣΕΦ θα κάνει την
εισαγωγή του βιβλίου και θα εμφανισθεί το λογότυπό του στο βιβλίο ως
υποστηρικτής της έκδοσης. Θα μας δοθούν αντίτυπα δωρεάν για τα μέλη μας , στο
δε cd, που θα συνοδεύει το βιβλίο θα μπει ο κατάλογος των μελών μας, ενώ τα μέλη
θα μπορούν να βάλουν καταχώρηση στο εσωτερικό του βιβλίου (με κάποιο τίμημα).
Ομόφωνα το ΔΣ αποφάσισε να προχωρήσει τη συγκεκριμένη συμφωνία
υπογράφοντας και μια ανάλογη σύμβαση.

3ο Θέμα: Job Description (Σ. Ψωμά, Μ.Γεωργιάδου), συνεργασία με νομικό κο
Ταβουλάρη και συζήτηση για το προσωπικό (συνεργάτες) του ΣΕΦ

Θα συζητηθεί στο επόμενο ΔΣ.
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4ο Θέμα: Νέες αιτήσεις εγγραφής μελών
Ο κος Ψωμάς εν απουσία του κου Χρηστίδη, έκανε εισήγηση για τα νέα μέλη που
έχουν  αιτηθεί  να εγγραφούν στο ΣΕΦ.

Τα μέλη τα οποία πήραν θετική γνωμοδότηση ομόφωνα από το ΔΣ είναι οι εταιρίες :
1. ΕΛΛΗΝΙΟΣ Φωτοβολταϊκά συστήματα ΑΕΒΕ – τακτικό μέλος
2. Κ.Φίλιππας και ΣΙΑ ΕΕ – αρωγό μέλος
3. 3 DS Energy – αρωγό μέλος

Οι ανωτέρω αιτήσεις θα προωθηθούν δια μέσου ηλεκτρονικού ταχυδρομείου μαζί με
το παρόν πρακτικό στη ΓΣ, σε όλα τα μέλη της Αστικής Εταιρίας, προς ενημέρωσή
τους, αποδοχή και έγκριση με περιθώριο 10 ημερών να εκφράσουν την όποια
αντίρρησή τους. Όπως ισχύει, η παρέλευση απράκτου της προθεσμίας αυτής
συνεπάγεται την αποδοχή της εγγραφής τους.

5. Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ.

Η επόμενη τακτική συνεδρίαση  του Δ.Σ., ενόψει και των καλοκαιρινών διακοπών (το
γραφείο θα παραμείνει κλειστό – λόγω αδείας της κας Γεωργιάδου- από 1 έως και 26
Αυγούστου 2011),   θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα 29 Αυγούστου 2011 και ώρα 17:30,
στα γραφεία του ΣΕΦ, Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ. Δημητρίου 1, Αγ. Δημήτριος, στον 2ο

όροφο.

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό.

ΑΘΗΝΑ,  20.07.2011

Ο Πρόεδρος Ζαχαρίου Αλέξανδρος

Ο Αντιπρόεδρος Σαρρής Παναγιώτης

Ο Γραμματέας Καπέλλος Σωτήρης

Ο Ταμίας Μίτμαν Στέφανος

Ο Αναπληρωτής Γραμματέας Σακκάς Θανάσης ΑΠΩΝ

Ο Αναπληρωτής Ταμίας Χρηστίδης Χάρης ΑΠΩΝ

Μέλος Καλυβιώτης Χρήστος ΑΠΩΝ


